
 1 

CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi,26  noiembrie 2015, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.2547 din 20 noiembrie 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 26  noiembrie 2015, ora 12
00

, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Dinu Ionel 

2. Vladu Alexandru 

3. Ilie Clement 

4. Gâdea Gheorghe 

5. Cepraga Cornel Sorin 

6. Popazu Liviu 

7. Bălănean Viorel  

8. Oprişan Gigi 

9. Cartojan Dan Liviu 

10. Pârlea Victor Constantin 

11. Măroiu Marian 

12. Ciulacu Mirela 

13. Truică Liliana 

14. Ciobanu George Daniel 

15.  Velicu Florian 

16. Spoială Slav Gheorghe 

17. Cioacă Ionuţ 

18. Badea Ionuţ 

19. Preda Petronela Daniela 

20. Dinu Cristina Elena 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Gâdea Gheorghe, ales prin H.C.L. nr.318 din 21 

august 2015. 
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Bună ziua, stimaţi colegi! Putem începe, da? 

Domnule secretar, dacă avem cvorum? 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi toţi consilierii, şedinţa este constituită 

legal. Putem începe. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe:  Înainte de a trece la aprobarea ordinii de zi, vă 

supun atenţiei şi votului dvs., procesele verbale de la şedinţele anterioare. 

Procesul verbal al şedinţei ordinare din data 04 noiembrie 2015. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 11 noiembrie 2015. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Avem la ordinea de zi de astăzi 29 de proiecte de hotărâri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, vă rog să-mi permiteţi să 

adăugăm pe ordinea de zi încă două proiecte: 

1. privind acordarea unui sprijin financiar în sumă de 7.000 lei, doamnei Ionescu 

Iolanda din Giurgiu;  

2. privind aprobarea Actului adiţional nr.1 pentru eşalonarea diferenţei de plată la 

Convenţia nr.12921/03.08.2012 încheiată între Municipiul Giurgiu şi S.C. Administraţia 

Domeniului Public şi Privat Giurgiu S.A., în reorganizare. 

Am înţeles că înaintea şedinţei, comisia de buget s-a întrunit pentru avizarea 

acestor proiecte. A fost nevoie să le introducem pentru că au caracter de urgenţă şi dacă la 

cea cu A.D.P.P.-ul, faptul că s-a întârziat datorită administratorului judiciar şi a celor care 

trebuiau să avizeze această eşalonare, la cel de-al doilea, timpul chiar nu a permis, iar 

fiind vorba de un caz medical de urgenţă, nu puteam aştepta până la următoarea şedinţă 

ordinară din luna decembrie. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot ordinea de zi cu cele două 

proiecte suplimentare. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pe anul 2016 pentru 

utilizarea domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea taxei de eliberare a Licenţei de 

traseu pentru transportul public local prin curse regulate şi curse regulate 

speciale, în Municipiul Giurgiu, începând cu anul 2016 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind 

acordarea de premii elevilor/tinerilor care au obţinut rezultate deosebite - 

Premiul I, II, III sau medalii – aur, argint şi bronz la faza naţională sau 

internaţională a Olimpiadelor şcolare, concursurilor şi competiţiilor 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În urmă cu câteva luni vă spuneam că 

municipalitatea a demarat acest proiect de hotărâre, de identificare a tinerilor care au 

obţinut rezultate deosebite în toate domeniile: sport, cultură, învăţământ, la faze naţionale 

sau internaţionale. Am solicitat şcolilor, am solicitat cluburilor sportive, cluburilor de 

elevi, acelor organizaţii culturale ale elevilor, ale tinerilor, să ne pună la dispoziţie o 

situaţie cu aceşti tineri şi comisia care a fost întrunită în cadrul Primăriei, din care au 

făcut parte, pe lângă persoane abilitate din cadrul Primăriei şi consilieri locali, domnul 

Cartojan, să verifice aceste documente. Să verifice aceste dosare şi să stabilească numărul 

de tineri sau copii care vor beneficia de acest ajutor, de acest sprijin şi de această 

premiere, de această formă de recompensă a muncii lor. Dacă iniţial stabilisem un număr 

maxim de 200 de posibili beneficiari, elevi şi profesori, în urma analizei dosarelor care au 

venit pe această filieră, numărul lor a fost mult mai mare.  

În acest moment discutăm de un număr de 544 de elevi şi profesori, 464 de elevi şi 

80 de profesori. Tot prin regulamentul pe care-l aprobaţi acum s-a stabilit ca elevii care 

au obţinut la mai multe categorii premiu sau recunoaşterea valorii, să primească o singură 
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premiere. Dacă are şi la matematică şi la română, şi a fost bun şi la sport, nu primeşte trei 

premieri pentru ficare, ci se face acest cumul. La fel şi la profesori. Profesorii sau 

antrenorii care i-au pregătit, vor primi, dacă au pentru un umăr de la 1 la 5 elevi, vor 

primi valoarea nominală de 500 de lei, o dată, pentru o echipă de 6-10 tineri, vor primi de 

două ori valoarea nominală, iar pentru mai mult de 10, vor primi de trei ori valoarea 

nominală şi atât. Deci, dacă are mai mult de 15, vor primi tot trei valori nominale.  

Au fost discuţii şi cred sigur că vor mai fi discuţii pentru că s-a spus că şi fazele 

regionale ar trebui incluse în faza naţională. Este greu să stabileşti până unde merge 

această recompensă pentru că au fost tineri care au participat la o fază regională, au luat 

premii foarte bune dar nu au mai fost la faza naţională, că nu s-a ţinut. E foarte greu şi 

sigur vă spun, s-ar putea ca din aceşti 544 de persoane care vor primi, să mai fie şi 

nemulţumiţi în oraş. Să sperăm că nu vor fi atât de mulţi! E greu să faci o evidenţiere a 

tuturor tinerilor din oraş care au obţinut rezultate remarcabile la faze naţionale şi 

internaţionale. Vreau să mai repet o dată, ca să nu cădem în această greşeală. 

Drept urmare, acest regulement pe care dvs. îl votaţi astăzi, îl supuneţi votului dvs., 

cuprinde aceste principii. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Ce vreau să transmit consilierilor şi domnului 

primar, este mulţumirea elevilor şi a cadrelor didactice pentru că v-aţi gândit la ei şi 

premiaţi performanţa. Ar fi bine dacă în fiecare an s-ar face lucrul acesta şi ne-am gândi 

la ei. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Păi, nu e temporar regulamentul. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Ideea este că, este o idee bună. Mulţumim tuturor 

celor care veţi vota pentru acest proiect şi din partea mea şi din partea elevilor şi 

profesorilor. 

Domnul consilier Velicu Florian: Am şi eu o problemă de ridicat. Ţinând cont de 

aspectul extrem de delicat al acestor premii sau mai bine zis, vreau să mă refer la cine 

înmânează aceste premii. În contextul în care Consiliul le aprobă, am rugămintea celor 

care organizează înmânarea acestor premii, să invite în primul rând consilierii şi trebuie 

clarificată încă o dată, dacă mai este nevoie, că prin bunăvoinţa consilierilor se aprobă 

aceste premii. Pentru că se creează o falsă impresie că altcineva dă aceste premii şi nici 

nu vreau să dau nume. Mulţumesc! 

Domnul consilier Dinu Ionel: E normal şi firesc aceşti copii din municipiul Giurgiu 

să beneficieze de sprijinul, măcar aşa simbolic, pe care-l face Primăria alături de 

Consiliul Local. Dar aş vrea să vă fac dvs. o propunere: ca şi din rândul copiilor cu 

dizabilităţi, probabil că sunt performanţe şi din partea lor şi aş vrea să luaţi în considerare 

şi pe aceşti copii. Nu ştiu dacă sunt la şcolile normale sau sunt la şcoli speciale, dar 

părerea mea e că ar fi bine să vă gândiţi, să ne gândim cu toţii şi la aceşti copii.  

Să ştiţi că eu cunosc în judeţul Giurgiu, nu în municipiu, o domnişoară care este 

nevăzătoare, care în momentul de faţă să ştiţi că este profesor universitar, dar nu asta am 

vrut neapărat să scot în evidenţă, ci faptul că este şi o motivaţie pentru aceşti copii şi cu 

certitudine trebuie să ne gândim la ei. Mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aş vrea să le răspund celor doi consilieri. În ceea 

ce priveşte domnule Dinu, singurul criteriu care s-a luat şi pe care dvs. astăzi îl aprobaţi 

în cadrul regulamentului, au fost elevii, tinerii care au obţinut rezultate deosebite - 
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Premiul I, II, III sau medalii – aur, argint şi bronz la faza naţională sau internaţională a 

Olimpiadelor şcolare, concursurilor şi competiţiilor care sunt reglementate legal. Deci, 

acestea au fost criteriile! Dacă din cadrul acestor tineri cu dizabilităţi, dar care sunt foarte 

buni la învăţătură şi au intrat în aceste criterii, sigur vor beneficia. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Probabil că ei au competiţii separat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nici o problemă, toate competiţiile care au venit, 

nu s-a ţinut cont de care, care sunt recunoscute. Nici o problemă. 

În ceea ce priveşte întrebarea domnului consilier Velicu vreau să-l asigur că nu mă 

voi urca pe scenă, dacă eu eram cel vizat, să dau premii, fără nici o problemă. Decernarea 

premiilor sau a acestor stimulente, a acestui mod de recunoaştere a valorii acestor tineri 

se va face la Şcoala generală nr.8, sala de amfiteatru şi vor intra pe categorii elevii. Vor 

intra, vor beneficia de această recunoaştere a valorii şi să fiţi convinşi că nu va fi primarul 

să înmâneze 500 de premii. Asta, ca să staţi liniştit, domnule consilier! 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu la dvs. m-am referit! Eu vreau să ridic o 

problemă care a devenit deja o obişnuinţă: consilierii nu sunt invitaţi la anumite 

evenimente care sunt organizate de Consiliul local. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Poate doar unii. 

Domnul consilier Velicu Florian: Aceasta este problema şi ştiţi foarte bine că este 

anormal. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu m-am gândit că dacă tot faceţi aceste eforturi 

pentru aceşti copii, îl propun pe domnul Velicu să dea premiile ca să aibă şi dumnealui 

satisfacţie. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri şi 

cheltuieli rectificativ pe anul 2015, al Societăţii Comerciale Administraţia 

Domeniului Public şi Privat Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de funcţii 

ale Centrului Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea includerii în Nomenclatorul 

stradal şi atribuirea de denumire, unui teren situat în Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică 

cu strigare a unor spaţii disponibile excedentare, situate în incinta Internatului 

Colegiului Naţional „Ion Maiorescu” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu vreau să pun o întrebare vis-a-vis de aceste spaţii 

care sunt libere. Trebuie să ţinem cont de faptul că acolo intră nişte elevi şi aş vrea să 

întreb pentru ce fel de activităţi vor fi închiriate aceste spaţii. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba despre spaţiul din fostul internat, tot 

pentru activităţi şcolare. Şcoala postliceală FEG, de asistenţi medicali doreşte să facă 

cursurile în fostele clase. Noi ne facem datoria pentru că au făcut o cerere. Problema este 

că ei trebuie să intre în legalitate din acest moment. Noi le-am pus în vedere că trebuie să 

se autorizeze pentru acele 3-4-5 clase care vor face şcoală, pentru faptul că s-a schimbat 

destinaţia internatului şi atunci trebuie să îndeplinească dumnealor condiţiile, să aibă tot 

ce le trebuie. Şcoala le va pune la dispoziţie spaţiul, urmând ca responsabilitatea 

autorizării, avizării şi funcţionării să le revină fiecăruia din cei care folosesc aceste spaţii. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.50 din data de 16 februarie 2015 cu privire la alipirea unor 

terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă mai sunt discuţii? Supun la vot. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea reformulării Capitolului II, 

punctul 4.2 din Anexa la Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu  

nr.203 din data de 09 iulie 2014, privind  Regulamentul cadru de închiriere a 

spaţiilor disponibile excedentare din unităţile de învăţământ preuniversitar de 

stat de pe raza administrativ – teritorială a Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Văd că se perpetuează acest fenom cu închirierea 

spaţiilor. Să avem grijă să nu băgăm fel de fel de activităţi în cadrul acestor spaţii… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Este vorba despre sălile de sport pe care noi 

le-am lăsat spre folosinţă gratuită tuturor celor care doresc: asociaţii sportive, cluburi 

sportive, care doresc să facă sport. Prin această hotărâre nu se modifică decât: „cele care 

sunt ale Ministerului Educaţiei, ale Comitetului olimpic, Ministerului Tineretului şi 

Sportului, Federaţiei Sportive de specialitate, au acces gratuit la aceste baze sportive 

aparţinând municipalităţii”. Doar această sintagmă 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Mulţumesc ! Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea privind rectificarea Hotărârii 

Consiliului Local nr.231 din data de 24 iunie 2015 privind recalcularea chiriei şi 

prelungirea duratei contractelor de închiriere care au ca obiect locuinţe pentru 

tineri, destinate închirierii, realizate de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliu 

Local nr.63 din 28 februarie 2013 şi reglementarea taxelor anuale pentru 

utilizarea domeniului public şi a domeniului privat al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea preluării cu titlu gratuit în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a echipamentelor, panourilor 

informative cu LED şi software, incluse în sistemul de monitorizare a traficului 

rutier realizate prin Proiectul transfrontalier „Îmbunătăţirea accesibilităţii 

Euroregiunii Ruse-Giurgiu cu Coridorul 9 Pan-european de transport”, cod 

MISETC 115, finanţat prin Programul de Cooperare Transfrontalieră România 

- Bulgaria 2007- 2013 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

Direcţiei Poliţiei Locale a Municipiului Giurgiu, a echipamentelor, panourilor 

informative cu LED şi software, incluse în sistemul de monitorizare a traficului 

rutier realizat prin proiectul transfrontalier „Îmbunătăţirea accesibilităţii 

Euroregiunii Ruse-Giurgiu cu Coridorul 9 Pan-european de transport”, cod 

MISETC 115, finanţat prin Programul de Cooperare Transfrontalieră România 

- Bulgaria 2007-2013 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de 

pază pentru obiectivul „Amenajare spaţiu de agrement pe Canal Cama, adiacent 

Pod Bizetz – Municipiul Giurgiu” 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Ştiu că e o lucrare acolo şi vreau să ştiu în ce stadiu 

este. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Lucrarea s-a finalizat, s-a încheiat procesul verbal 

de recepţie. Am avut şi o verificare a organismului de control, organismului intermediar 

şi zicem noi că finalizându-se, trebuie să păzim ceea ce avem acolo pentru că 

constructorul a predat amplasamentul. Deci, această investiţie a municipalităţii care va fi 

preluată automat de către Direcţia de Administrare a Activelor Finanţate cu Fonduri 

Europene. Trebuie să asigurăm paza pe perioada de iarnă şi să demarăm procedura de 

admitere prin concurs a personalului care va funcţiona la această investiţie şi s-o punem 

în funcţiune, cum timpul va permite utilizarea lui pentru destinaţia care a fost făcută. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici la luna decembrie era o treabă - 4,8 

agenţi de securitate. Cei 4,8 nu ştiu… 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Vă spun eu de ce e aşa. Asta este procedura, cu 

zile libere, cu tot ce este. E ca normă de plată. Deci, ei sunt în ture, dar aşa iese din calcul. 

Norma de plată, adică zilele libere şi cum se dau şi concedii, aşa rămâne, 4,8. 

Domnul consilier Dinu Ionel: În subsidiar la hotărâre se specifică în mod evident şi 

clar şi expres că durata contractului este doar până la 31.12.2015. 

Domnul primar Barbu Nicolae: E doar pe bugetul de anul acesta. Anul următor îi 

faem din nou buget şi îl trecem. Atât i-am dat buget. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi 

Statului de funcţii ale Direcţiei de Asistenţă Socială Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 

de 10.000 lei, doamnei Andrei Teodora Mirela din Giurgiu 

 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar în sumă 

de 10.000 lei, doamnei Dan Elena din Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării avizului de principiu 

în vederea întocmirii studiului de oportunitate şi caietului de sarcini necesare 

concesionării prin licitaţie publică, a unui teren în suprafaţă de 4.780,00 mp., 

situat în Municipiul  Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aş vrea să aduc o lămurire. Este vorba despre 

cererea pe care A.F.D.J. – Regia Autonomă Galaţi au depus-o. Ei au solicitat să le dăm 

gratuit, să le dăm în folosinţă, să concesioneze, mai pe la sfârşit aşa, terenul aferent zonei 

lor, în bazinul Veriga. Pentru faptul că unde-şi ţineau navele în acest moment se va face 
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proiectul cu finanţare europeană – Portul cu acces trimodal, iar dumnealor au rămas cu 

investiţia nefinalizată pentru că trebuiau să facă un cheu şi ne-au transmis că trebuie să 

aibă o formă legală ca să demareze proiectul în continuare şi să finalizeze proiectul pe 

care-l aveau cu modernizarea bazei de la Giurgiu. 

Am stabilit că varianta cea mai bună este concesionare, dumnealor veniseră şi cu o 

temă, dacă putem face un schimb de teren cu terenul pe care-l au pe strada Acetilenei, 

numai că la prima vedere stabiliseră că terenul nostru costă 2-3 lei şi al lor 100 de lei. 

Drept urmare, am zis: concesiunea este varianta cea mai bună şi corectă. Dacă 

vrem să luăm şi noi concesiune de la dumnealor, luăm tot aşa. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Este foarte bine că s-a ajuns la situaţia asta. Să vă 

spun un singur lucru: trebuie să ne gândim la municipiul nostru, la instituţiile din cadrul 

acestui municipiu, la societăţile comerciale care funcţionează pe teritoriul acestui 

municipiu şi să-i mai lăsăm în pace pe cei de la Galaţi, că nu ştiu dacă ei se gândesc la cei 

din Giurgiu. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unor sprijine 

financiare Asociaţiilor de proprietari din Municipiul Giurgiu, în vederea 

igienizării subsolurilor 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, văd că aici sunt 19 

asociaţii de proprietari cu un sprijin total de 1 miliard 872 de milioane. Cam la cât 

estimaţi total cheltuieli? 

Domnul Dragomir Ion: Până în momentul de faţă avem 2 milioane 500 de mii de 

lei. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: 25 de miliarde. De la începutul lucrărilor 

până acum. La cât estimaţi că se vor duce? 

Domnul Dragomir Ion: Noi sperăm că acesta este penultimul, să mai fie în jur de 

maxim 1 miliard. Sperăm să finalizăm cu 1 miliard toate subsolurile din municipiu. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Câte scări de bloc? 

Domnul Dragomir Ion: Vom ajunge la aproape 500 de scări. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 500 din 900 de scări. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei tehnico - 

economice pentru obiectivul „Canalizare pluvială strada Nicolae Titulescu - 

strada Gării - strada 23 August” 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Velicu Florian: Vreau să spun că eu nu particip la dezbaterea şi 

votarea acestui punct.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia ROMII GIURGIUVENI 

DOAR ÎMPREUNĂ VOM REUŞI 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule preşedinte, sunt două proiecte de hotărâre. 

Văd că sunt mai multe asociaţii de romi. Să nu creadă lumea că sunt xenofob. Nu, nici pe 

departe! Mi-am petrecut copilăria în satul meu natal unde m-am născut, chiar am avut şi 

iubite din rândul… 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Domnule Dinu, vă rog să vă rezumaţi la 

obiectul… 

Domnul consilier Dinu Ionel: Văd că este: „Asociaţia Romii Giurgiuveni – Doar 

Împreună Vom Reuşi” şi următorul punct pe ordinea de zi „Asociaţia Partida Romilor 

Pro Europa”. Domnule, sunt mai multe asociaţii de romi? Probabil nu e nimeni de la 

evidenţa populaţiei în sală. Câţi romi avem în municipiul Giurgiu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie să vă răspund. Nu câţi romi sunt în 

Giurgiu pentru că la ultimul recensământ nu s-au declarat foarte mulţi şi aici avem o 

problemă. Sunt foarte multe programe cu finanţare europeană care merg către această 

categorie defavorizată şi această minoritate pentru realizarea foarte multor cerinţe şi 

nevoilor dumnealor. Faptul că nu s-au declarat, creează un inconvenient. Dar, zicem noi 

că putem face, tot cu ajutorul acestor asociaţii, putem face nu o discuţie, ci un referat, un 

material în care dumnealor, justificat cu documente să poată să certifice că în Giurgiu 

sunt în anumite cartiere persoane de etnie romă într-un procent mult mai mare şi prin 

aceasta să putem face şi să depunem. O să vă explice domnul viceprimar Vladu mai multe 

probleme pentru că este şi şeful Grupului local de lucru. 

În ceea ce priveşte acest lucru, vreau să vă spun că în luna decembrie, în data de 18 

decembrie a fost declarată ziua minorităţilor naţionale din România şi sunt foarte multe 
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evenimente organizate în Giurgiu pe această temă. Acum, dacă nu avem alte naţionalităţi 

cu pondere mare şi doar minoritatea romă este prezentă în Giurgiu, dumnealor au solicitat 

pentru aceste acţiuni sprijin de la municipalitate ca să poată realiza evenimentul respectiv. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Sunt 540 sau 560 de romi declaraţi. Acum, în 

momentul acesta avem o acţiune a Grupului local de lucru privind cartografierea romilor 

din Giurgiu şi deja am ajuns la 7 mii şi ceva de persoane care sunt deja înregistrate. 

Urmează, eu zic că poate nu în decembrie, în ianuarie, urmează să facem o hotărâre a 

Consiliului local prin care să înregistrăm exact câţi romi sunt în Giurgiu. Vom face o 

propunere în funcţie de numărul care va ieşi în urma cartografierii. Avem 7.500 de romi 

declaraţi la ora aceasta. Sunt mai multe asociaţii de romi în Giurgiu, dar cele două 

asociaţii au activităţi diferite: una este pentru un program, cealaltă pentru alt program. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule viceprimar, e o problemă mare şi vă spun 

de ce. Dacă aceşti bani se dau pentru aceste două asociaţii de romi şi numărul acestor 

asociaţii depăşeşte numărul declarativ al romilor din Giurgiu, este o mare problemă. 

Înseamnă că banii nu se justifică şi nu pot fi alocaţi, fiindcă nu avem romi. Noi în 

momentul de faţă avem 541.  

La mine în sat, unde m-am născut, din 1400 de locuitori, sunt declaraţi 731 de romi 

care se găsesc pe listele permanente în momentul de faţă. Şi vă mai spun un lucru: eu nu 

sunt atât de bogat cum sunt foarte mulţi romi din municipiul Giurgiu. Probabil că cei 

nedeclaraţi. Vă rog mult de tot, să amânăm aceste două puncte de pe ordinea de zi fiindcă 

nu e în regulă cu ele în momentul de faţă, fiindcă dvs. prin ce aţi spus că sunt declaraţi 

541 de romi şi dacă numărul lor va depăşi numărul romilor din aceste două asociaţii, e o 

problemă. Nu pentru mine, ci pentru dvs.! Eu nu voi vota în momentul de faţă. Vă 

mulţumesc! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: La nivel naţional, domnule Dinu, numărul 

romilor din România este cam 10%. Sunt declaraţi în jur de 600-700 de mii de romi, sunt 

în realitate. Noi recunoaştem cam 1 milion 800 de mii de romi, iar Uniunea Europeană 

recunoaşte cam 2 milioane 300 de mii de romi la ora actuală în România. Deci, este o 

problemă la nivel naţional, nu trebuie să spunem că romii nu există. Romii există, sunt 

alături de noi, sunt vecinii noştri şi pentru ei trebuie să facem aceste acţiuni, mai ales că 

sunt legate de nişte evenimente care chiar se vor produce în luna decembrie având în 

vedere că s-a produs în fiecare. În fiecare an Asociaţia Partida Romilor a primit bani şi a 

organizat aceste evenimente. Sunt spectacole pe care le realizează pentru romi şi cu romi. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule viceprimar, sunteţi într-o eroare mare de 

tot în momentul de faţă. V-o spun la modul cel mai serios. De ce vă spun chestia asta? 

Atenţie mare la ce se întâmplă în momentul de faţă în România şi fiecare ban public este 

drămuit atât de Curtea de Conturi şi de instituţiile abilitate de a face control în acest 

moment. Dacă vă cere buletinele oamenilor şi pe buletinul dânsului e de naţionalitate 

română şi dvs. aţi făcut parteneriat, nu cu romii, conform acestei hotărâri şi aţi făcut cu 

românii. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Dinu, daţi-mi voie să vă explic de ce a 

fost nevoie şi partea legală, ca să nu fiţi într-o eroare. Deci, este vorba despre acordarea 

unor sprijine în vederea unor acţiuni în parteneriat cu aceste asociaţii. Noi facem 

parteneriate pentru realizarea acestor acţiuni. Că vin 100, că vin 200, noi facem un 
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parteneriat între municipalitate şi aceste asociaţii. Deci, nu venim să dăm bani la capul 

locului şi să ne spună cum votează la vară. Nu are nici o treabă şi aş vrea să nu fiţi în 

eroare din punctul acesta de vedere. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este preşedinte la una din aceste două asociaţii? 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Scrie în material. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnul Grigore s-a declarat român în şedinţa de 

astăzi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Români sunt toţi. 

Domnul consilier Pârlea Victor Constantin: Am o singură observaţie vis-a-vis de 

aceste două proiecte. Amândouă reprezintă două contracte. Trebuiau prezentate Comisiei 

juridice pentru a fi analizate. Sunt două părţi, cu obligaţii, cu drepturi şi nu au fost 

prezentate comisiei. 

Domnul consilier Velicu Florian: Asta e o problemă! 

Domnul secretar Roşu Petre: Comisia de bază, de specialitate, de buget pentru că e 

vorba de participare cu bani. Nu e un contract, e un acord de parteneriat. Există raportul 

comisiei de specialitate. Nu există anexă la hotărâre. Acordul se încheie ulterior. Aveţi 

anexă la hotărâre acordul? 

Domnul consilier Pârlea Victor Constantin: Da. 

Domnul secretar Roşu Petre: Unde-l aveţi? 

Domnul consilier Pârlea Victor Constantin: Acordul de parteneriat. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu e o problemă, se face ulterior. Nu e contract, e 

acord, e altceva. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 4 abţineri (domnul Ciobanu 

George Daniel, domnul Velicu Florian, domnul Pârlea Victor Constantin şi domnul Dinu 

Ionel). 

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierea Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Partida Romilor Pro Europa - 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 4 

abţineri (domnul Ciobanu George Daniel, domnul Velicu Florian, domnul Pârlea Victor 

Constantin şi domnul Dinu Ionel). 

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar doamnei Peptănaru Ivonette Gigica 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 



 15 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici aş vrea, dacă se 

poate să dea două lămuriri. E la punctul unde zice să se aprobe către Eolian Proiect suma 

de 1 miliard de lei. Pentru ce şi care-i scopul acordării acestei sume? Şi altă sumă de circa 

16 mii de lei pentru buna desfăşurare a activităţii Direcţiei de Administrare active din 

fonduri europene, cu cizme, materiale curăţenie, consumabile, mantenanţă, tot felul de… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eolian Proiect este firma care furnizează energia 

electrică pentru iluminatul stradal. Cred că este o corecţie vis-a-vis de ce ne-am 

programat, cât avem şi cât trebuie să plătim. Este exact corecţia de care avem nevoie până 

la sfârşitul anului sau ce? 

Doamna Ionete Ralica: Este vorba de virări de credite, nu de suplimentări. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Iar cel de-al doilea de 16 mii de lei la acea direcţie, 

noi am înfiinţat luna trecută sau acum două luni, această direcţie de administrare a 

activelor obţinute din finanţări europene. Am creat un buget, doar strict pentru salarii. 

Acum, după ce am luat în primire sunt necesare mai multe investiţii ale municipalităţii, 

adică avem un singur calculator prin proiect care monitorizează video şi ce mai au în 

interior, tot ce înseamnă site-ul acela de publicitate, până la urmă de prezentare a pieţei de 

gross. Personalul care lucrează, pentru că este o direcţie în cadrul Primăriei care are tot ce 

înseamnă administrare. Noi am trecut două calculatoare şi tot ce mai au nevoie. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Sunt cizme, mantenenaţă.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Tot ce au nevoie pentru mantenanţă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Scrie suplimentarea prevederilor 

bugetare. 

Doamna Ionete Ralica: Dumnealor aşa au solicitat,  dar efectiv, în materialul de 

astăzi sumele suplimentare sunt numai din sume defalcate T.V.A. pentru cheltuieli 

descentralizate, deci 2.458 pentru învăţământ, hotărâri judecătoreşti şi cheltuieli materiale 

şi 354 de mii pentru dezvoltare, sume TVA pentru echilibrarea bugetelor locale. Restul 

materialelor se realizează prin virări de credite, deci diminuări la poziţiile unde sunt 

disponibilităţi, prevederi disponibile, neangajate şi suplimentări pe poziţiile unde este 

necesar acest lucru. 
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Domnul consilier Velicu Florian: Am şi eu o întrebare: cine este domnul director al 

acestei direcţii, că tot discutăm de ea? 

Domnul primar Barbu Nicolae: E un domn director. 

Domnul consilier Velicu Florian: Nu avem şi noi onoarea să-l cunoaştem? Poate ne 

întâlnim pe stradă şi nu ştim cine e. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Îl veţi cunoaşte. La proxima şedinţă îl vom aduce 

să-l cunoaşteţi. 

Domnul consilier Velicu Florian: Legat de ce spunea domnul coleg, cu anumite 

investiţii în cizme şi alte chestii de genul ăsta, este adevărat, dar pentru piaţa de gross ne 

mai trebuie şi peşte. Trebuie văzut ăla  de-l procurăm, înainte să ne încălţăm cu cizmele 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2015 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind asigurarea unor porţii de hrană caldă 

persoanelor cu probleme sociale din Municipiul Giurgiu, cu ocazia ZILEI 

NAŢIONALE A ROMÂNIEI – 1 DECEMBRIE 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Ar trebui să ne gândim la aceşti oameni să le 

asigurăm hrana mai des, nu numai în zilele acestea. Primăria va găsi posibilitatea măcar 

la două mese calde pe săptămână. Să ne gândim şi la aceşti oameni. Cu siguranţă sunt 

oameni cu mari probleme financiare în municipiul Giurgiu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Primăria municipiului Giurgiu asigură masă 

gratuită pentru 250 de persoane, din care aproape peste 90% sunt copii ai unor familii cu 

probleme. Din cei 250, 20 şi ceva de persoane sunt bătrâni care nu au posibilitatea şi 

atunci le asigurăm această masă caldă, iar în majoritatea asigurăm copiilor.  

Pentru proiectul de astăzi este vorba de asigurarea a 6.000 de porţii de tradiţionala 

fasole cu cârnaţi care se va oferi gratuit din sponsorizări, cetăţenilor din oraş care vor 

participa la ziua naţională, la manifestările dedicate acestei zile. 

Cu această ocazie, domnilor consilieri vă invit personal să participaţi, pe lângă 

ceremonia de depunere a coroanelor, ceremonia festivă a acestei zile, după încheiere, în 

zona amenajată acestei activităţi de oferire a unei porţii de fasole cu cârnaţi şi un pahar de 



 17 

vin fiert. În zona Piaţa Tricolorului, exact unde am făcut şi în alţi ani, între casa albă şi 

casa neagră şi blocul care înainte era neterminat, acum este, zicem noi, zidit, pentru a 

serba aşa cum trebuie şi a cinsti aşa cum trebuie, ziua naţională a României. Vă aşteptăm 

şi la locul destinat oficialităţilor pentru a ciocni un pahar de vin de ziua naţională a 

României. 

Cu această ocazie transmit şi populaţiei din municipiul Giurgiu, să nu ocolească 

zona centrală chiar dacă sunt foarte multe zile libere şi mulţi au ales să petreacă aceste 

zile, nu în municipiul Giurgiu, ci în zone de odihnă. Dar celor care au rămas în Giurgiu, îi 

invit pe această cale şi o parte din ei, vor avea şi privilegiul de a fi seriviţi direct de 

primar. Vă mulţumesc! Şi de consilieri, dacă consilierii doresc să participe şi să le asigure 

şi să servească la masă. Nici o problemă! Să ne spună ca să le asigurăm ţinuta necesară, 

şorţ şi bonetă. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 7.000 lei, pentru Asociaţia „LICURICI” Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aici, domnule primar era corect să 

introduceţi şi ce sumă se dă la fiecare.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce se întâmplă? Aici am avut o mică problemuţă 

vis-a-vis nu de legalitate ci de o prevedere care este un pic optuză. Orice prevedere noi 

trebuie s-o justificăm prin persoanele care beneficiază de acel ajutor, sprijin. Asociaţia 

Licurici este asociaţia persoanelor seropozitive. Ei au ziua lor naţională tot pe 1 

decembrie. Organizează un marş în fiecare an pentru a face cunoscut în Giurgiu că există 

această problemă, că o moştenim, că ea provine foarte mult de prin anii 90 când s-au 

făcut greşeli şi că trebuie să recunoaştem aceste greşeli şi să nu se mai întâmple. Este de 

conştientizare a acestui flagel, a acestei probleme pe care trebuie s-o recunoaştem şi 

există printre noi. Din suma aceasta se va realiza nu un sprijin financiar, ci anumite 

pachete şi această manifestare a dumnealor. Noi le-am asigurat în fiecare an sume pentru 

realizarea acestei manifestări. A fost nevoie să trecem aceste persoane, chiar dacă nu am 

dat date despre ele, tocmai ca să realizăm această cutumă a legii, dar nu era normal pentru 

că ei sunt ocrotiţi de lege, identitatea lor este ocrotită de lege. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu era corect să se treacă şi sumele care 

se acordă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am trecut suma totală şi din suma aceasta, se 

împarte la câţi sunt în listă şi atâta rămâne. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu ştim! Poate să ia unul doi lei şi unul 

2 milioane. 
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Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Nu cred că se va întâmpla lucrul acesta. Dacă 

nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea Listei privind elevii/tinerii 

care au obţinut rezultate deosebite - Premiul I, II, III sau medalii – aur, argint şi 

bronz la faza naţională sau internaţională a Olimpiadelor şcolare, concursurilor 

şi competiţiilor şi recompense profesorilor coordonatori/antrenori care i-au 

pregătit pe aceştia, precum şi aprobarea sumei reprezentând premierea acestora 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Doamna consilier Dinu Elena: Vă rog să consemnaţi că nu particip la vot. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nici eu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sper că nu pe acelaşi motiv care nu mi se pare 

corect, că aveţi copiii premianţi? 

Doamna consilier Dinu Elena: Da. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Până la urmă e meritul lui. Dacă toţi aveaţi copii 

premianţi, nu se mai vota? 

Domnul consilier Velicu Florian: Am şi eu o problemă de ridicat. Avem pe de o 

parte o listă cu aceşti elevi pe care-i felicit cu această ocazie, şi pe de altă parte, avem o 

sumă. Pe mine mă interesează, exact cum s-a ridicat problema şi mai devreme de onoratul 

coleg, cât va primi fiecare dintre aceşti elevi pentru că aici putem să facem un exerciţiu şi 

să spunem, unul poate primi 1 leu, altul poate primi 1 miliard. 

Mai avem o problemă, exact ce am ridicat şi înainte la începutul şedinţei, la acel 

punct, am o solicitare către executiv, să invite toţi consilierii când se decernează aceste 

premii. 

Doamna consilier Dinu Elena a părăsit sala. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mi-e greu să vă dau răspunsul, înseamnă că nu aţi 

fost atent la punct pe care l-am aprobat. Deci, un elev primeşte 500 de lei indiferent la 

câte competiţii a fost, iar un profesor primeşte multiplu de maxim trei indemnizaţii în 

funcţie de numărul de elevi pe care i-a instruit. Până la cinci elevi primeşte o 

indemnizaţie, între 5 şi 10 - două indemnizaţii, iar peste 10 – maxim trei indemnizaţii. Un 

profesor poate primi 500 de lei, 1000 de lei sau maxim 1500 de lei în funcţie de numărul 

de copiii pe care i-a instruit. 

Domnul consilier Velicu Florian: Unde este prevăzut acest lucru? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În regulamentul pe care l-aţi aprobat mai devreme. 

Domnul consilier Velicu Florian: Păi, vreţi să mă întorc, că nu fac parte din comisii 

şi nu am acces la documente! 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! L-aţi aprobat aici. L-aţi aprobat în şedinţa 

aceasta. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Vreau să fac un anunţ public în faţa Consiliului. 

Vreau să-mi dau demisia din cadrul Comisiei de urbanism şi-l propun pe domnul Velicu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Lăsăm scris şi… 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Am înţeles! Dacă nu mai sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 7.000 lei, doamnei Ionescu Iolanda din Giurgiu 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu aş avea o întrebare: este suficientă această 

sumă? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este exact suma pe care ne-a cerut-o. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am înţeles. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.1 pentru 

eşalonarea diferenţei de plată la Convenţia nr.12921/03.08.2012 încheiată între 

Municipiul Giurgiu şi S.C. Administraţia Domeniului Public şi Privat Giurgiu 

S.A., în reorganizare 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aceasta este o sumă care vine din 2010, s-a referit 

la deszăpezirile aferente anului 2010 şi inundaţiile din acel an. 30 şi ceva de miliarde au 

fost cheltuieli suplimentare pe deszăpezire şi vreo 9 miliarde şi ceva pentru inundaţii. 

Sumele acestea trebuiau să fie decontate, se spunea la vremea respectivă, li s-a transmis 

de către Guvernul Boc la vremea respectivă: faceţi cheltuielile că vă dăm bani.  
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A făcut A.D.P.P.-ul cheltuielile. A.D.P.P.-ul a plătit banii furnizorilor de serviciu, 

cei care au făcut efectiv lucrările de deszăpezire, de inundaţii şi ce au mai fost, dar nu au 

primit banii de la Primărie. Primăria a transmis comanda la vremea respectivă bazându-se 

pe o discuţie în Parlament că o să primească bani cei care fac. Nu au mai primit bani. În 

2012 ei au venit cu această sumă ca o pierdere a societăţii. Societatea la vremea 

respectivă, în 2010 când s-a făcut era o direcţie în cadrul Primăriei şi după aceea s-a 

transformat în societate în cadrul Primăriei. Deci, era o cheltuială a municipalităţii la 

vremea respectivă pentru că atunci când a fost făcut, dacă nu mă înşel, domnule Popazu, 

era direcţie. Era o cheltuială a municipalităţii. S-a făcut societate şi au intrat şi cu pierderi. 

Dumnealor au cerut în 2012. Noi am acceptat toată suma atunci de 39 de miliarde, 

numai că nu le-am plătit până la sfârşitul anului 2012 decât 13-14 miliarde şi au intrat în 

reorganizare. Am oprit plăţile pentru că vroiam să ştim ce se întâmplă, intră în faliment, 

nu intră în faliment, intrăm la masa credală… Dânşii ne-au notificat că avem să le dăm 

banii aceştia şi întotdeauna în raportul pe care l-au avut şi l-au înaintat şi către 

judecătorie, de aprobare a reorganizării, au intrat ca venituri şi aceste sume. 

Acum dumnealor au venit să ne ceară întreaga sumă şi noi astăzi aprobăm o 

eşalonare, ca pe toată perioada cât sunt în reorganizare, pe cei trei ani de reorganizare, noi 

să plătim. Anul acesta 500 şi ceva de mii, deci 569.000 – 5 miliarde 700, în 2016 – 8 

miliarde, în 2017 - 8 miliarde şi în 2018 – 3 miliarde. Ca până la finalizarea reorganizării, 

aceste sume să meargă în A.D.P.P. şi de acolo să stingă datoriile pe care dumnealor le au. 

Sperăm că şi cu aceste sume şi cu ce servicii le-am dat şi prin, eu ştiu, realizarea şi 

valorificarea activelor pe care le au, active circulante, nu fixe, să putem spune la sfârşitul 

anului 2017-2018 că au ieşit din reorganizare şi sunt societate şi nu sunt în faliment şi că 

sunt curaţi. În programul de reorganizare cred că suma maximă de plată este de 6 

miloane, deci 60 de miliarde. De la datorii de 250 de miliarde, cu ce au plătit şi cu ce mai 

sunt, cu 6 miliarde închidem societatea pe zero şi o luăm de la început. Păstrăm 2 hectare 

plus clădirea sediu administrativ, păstrăm 6 hectare teren care-l avea garantate la bancă. 

Cu aceste sume şi cu ce mai au lucrări dumnealor, noi zicem că în trei ani de zile această 

societate o aducem pe linia de plutire şi nu mai au datorii şi este funcţională şi nu se vinde 

activele municipalităţii. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Dacă nu mai sunt discuţii? Supun la vot. Cine 

este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abţinere (domnul Velicu Florian). 

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pe perioada decembrie 2015 - 

februarie 2016 
 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Propuneri? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Ca să reabilităm din punct de vedere moral şi al 

frustărilor maxime pe anumiţi colegi de-ai noştri din cadrul Consiliului, probabil că au 
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avut şi ei nemulţumirile lor, nemulţumirile lor pe parcursul acestui mandat, îl propun 

pentru preşedinte pe domnul Velicu. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Am înţeles! Mulţumesc! Dacă mai sunt 

propuneri? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: O propunere aveam şi eu, pe domnul Oprişan 

Gigi. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Am înţeles! Mai sunt şi alte propuneri? 

Atunci supun în ordinea făcută a propunerilor – domnul Velicu. Cine este pentru? 

10 voturi pentru. Împotrivă? 9 voturi împotrivă. Abţineri?  

Domnul secretar Roşu Petre: Nu a trecut. 

Domnul primar barbu Nicolae: Şi nu avem preşedinte! 

Domnul consilier Măroiu Marian: Nu mai sunt prezenţi 20. 

Domnul secretar Roşu Petre: Asta spuneam şi eu. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Doamna Dinu nu mai e în sală. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Câţi sunt împotrivă? 

Domnul consilier Dinu Ionel: Nu mai e doamna Dinu în sală. 

Domnul consilier Velicu Florian: Deci, e clar! 10 cu 9 nu fac egal. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Asta spun şi eu. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, a ieşit domnul Velicu. 

Domnul consilier Ilie Clement: Doamna doctor Dinu a fost anunţată ca are o 

urgenţă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Elena Dinu a plecat. Ea nu mai e. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: O să aveţi onoarea să-l aveţi preşedinte 

pe domnul Velicu. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Da, nu e nici o problemă! 

Supun la vot cea de-a doua propunere – Oprişan Gigi. Cine este pentru? 9 voturi 

pentru. Împotrivă? 10 voturi împotrivă. Abţineri?  

Deci, domnul Velicu este următorul preşedinte în perioada decembrie 2015 – 

februarie 2016. 

Vă mulţumesc! Declar şedinţa închisă! 
 

Şedinţa se încheie la ora 13
15

. 
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